

**Election of the Council on Professional Conduct in Education 2019**  
**Information Sheet on Candidate and Campaign Literature**  
**[Teacher-nominated Category – Government Secondary Schools]**

**2019年教育人員專業操守議會選舉**  
**候選人資料簡介表和競選刊物**  
**[教師提名類別 – 官立中學]**

Category 類別	Number of Seat(s) 議席數目	Name of Candidate 候選人姓名	Name of School Making the Nomination 提名學校	Information Sheet on Candidate (must be submitted) 候選人資料 簡介表 (必須提交)	Campaign Literature (optional) 競選刊物 (可選擇是否 提交)
				“✓” Submitted 有提交 “x” Not Submitted 沒有提交	
Government Secondary Schools 官立中學	1	1. Mr CHEUNG Yat-fung 張逸峯先生	1. Independent Candidate 獨立候選人	✓	✓

**2019年教育人員專業操守議會選舉**  
**Election of the Council on Professional Conduct in Education 2019**  
**候選人資料簡介表 Information Sheet on Candidate**

學校提名候選人/獨立候選人\* 的資料 (適用於「教師提名類別」)  
Particulars of School Nominee/Independent Candidate\* (for Teacher-nominated Category)

姓名 (中文) 張逸峯 博士 / 先生 / 女士\*  
Name : (Chinese)  
(英文) ~~Dr~~ / Mr / Ms\* CHEUNG YAT FUNG  
(English)

學校名稱 Name of School: 梁文燕紀念中學 (沙田)

類別 資助中學 / 官立中學 / 直資及私立中學 / 資助小學 / 官立小學 / 直資及私立小學 /  
Category: ~~特殊學校 / 幼稚園\*~~

Aided secondary schools / Government secondary schools / Direct Subsidy Scheme (DSS) and Private secondary schools / Aided primary schools / Government primary schools / Direct Subsidy Scheme (DSS) and Private primary schools / Special schools / Kindergartens\*  
(\* 請刪去不適用者 Please delete as appropriate)

為方便投票人參閱，候選人須以中文及/或英文撰寫候選人簡介，簡述如何配合議會的職權範圍為議會服務。有關中文及/或英文的簡介各以不超過 200 字(不計標點)為限，而且必須寫在下面的方格內，並最好打印出來。  
For ease of reference of voters, a candidate is required to give the introduction in **Chinese and/or English** each in not more than 200 words (punctuation marks excluded), briefly describing how to serve the Council within its terms of reference. The introduction in Chinese and/or English must be written, preferably typewritten, WITHIN the box provided below.



候選人簡介 Introduction to Candidate

**自我介紹：**

我喜愛流行音樂，對本地社會事務甚為關注，同時亦投身了中學教育工作超過十載。

**競選政綱：**

- 促進成立專業議會
- 提高教師專業地位
- 維護教育專業權益

曾在大學時代積極參與學生組織及曾於研究院主修香港社會與政治的我，親眼看見現時自己任教的通識科，本地的社會環境，以至香港的教育，均處於風風雨雨之境況。這確實令我在今天踏出一小步，參選操守議會，獻出自己微小的力量。

所有候選人必須提交此候選人資料簡介表。候選人資料簡介表及候選人簡介總表將夾附於2019年3月向學校發出「有關領取選票和投票安排」的通函和上載議會網頁供投票人參考。有關候選人資料簡介表的内容並不代表教育局的立場。就候選人資料簡介表的内容，教育局概不負責。  
All candidates must submit this Information Sheet on Candidate. The Information Sheet and an Introduction to Candidates will be attached to the circular memorandum on collection of ballot papers and voting arrangements to be issued to schools in March 2019, and will be uploaded to the website of the Council for voters' reference. The content of such Information Sheet does not represent the stance of the Education Bureau. The Education Bureau accepts no responsibility for the content of the Information Sheet.

2019年教育人員專業操守議會選舉  
Election of the Council on Professional Conduct in Education 2019  
競選刊物 Campaign Literature

候選人可選擇是否在以下空白位置提供競選刊物：

This is optional. A candidate can opt whether or not to provide the campaign literature in the space below:

教育人員專業操守議會

官立中學類別候選人

# 張逸峯



- 促進成立專業議會
- 提高教師專業地位
- 維護教育專業權益

## 參選目的

曾在大學時代積極參與學生組織及曾於研究院主修香港社會與政治的我，親眼看見現時自己任教的通識科，本地的社會環境，以至香港的教育，均處於風風雨雨之境況。這確實令我在今天踏出一小步，參選操守議會，獻出自己微小的力量。

## 自我介紹

我喜愛流行音樂，對本地社會事務甚為關注，同時亦投身了中學教育工作超過十載。

如候選人選擇提供競選刊物，該競選刊物將夾附於 2019 年 3 月向學校發出「有關領取選票和投票安排」的通函和上載議會網頁供投票人參考。有關競選刊物的內容並不代表教育局的立場。就競選刊物的內容，教育局概不負責。

If a candidate has opted to provide campaign literature, such campaign literature will be attached to the circular memorandum on collection of ballot papers and voting arrangements to be issued to schools in March 2019, and will be uploaded to the website of the Council for voters' reference. The content of such campaign literature does not represent the stance of the Education Bureau. The Education Bureau accepts no responsibility for the content of the campaign literature.